
Styrelsemöte för Ovansiljans biodling 

 

Plats: Gammalstuga, Gesunda 

Datum: 2023-09-25, tid: kl. 18.00 

 

1. Mötets öppnande  

 

Mötet öppnades av styrelsens ordförande. Närvarande: Berit Gustafsson, Hans Persson, 

Annie Grannas och David Summermatter. 

 

2. Val av sekreterare 

 

David Summermatter valdes till mötets sekreterare. 

 

3. Val av justerare 

 

Annie Grannas valdes att justera protokollet. 

 

 

4. Godkännande av dagordningen 

 

Dagordningen fastställdes enligt utsänd förslag. 

 

 

5. Genomgång av föregående protokoll 

 

Berit Gustafsson läser upp föregående protokoll. 

 

6. Planerade aktiviteter 

 

David berättar att den planerade informationskväll i augusti/september blev inte av på grund 

av tidsbrist. Frågan om kunskap om varroa behandling kommer att tas upp in anslutning till 

årsmötet i november.  

Besök av en yrkesbiodlare. David har haft kontakt med en yrkesbiodlare och han skulle 

återkomma med ett besked om han kan tänka sig att föreläsa en kväll. Hittills har han inte 

hört av sig och David gör ett nytt försök att kontakta honom. 

 

Den 9 september 2023 hade biodlare i Älvdalens kommun ett möte i Garberg/Älvdalen. 

Denna möjlighet att träffa sig informell på lokal nivå kan vara en alternativ för att stimulera 

medlemsmöten. Föreningen skulle kunna ge ett bidrag för dessa tillställningar.  

 

 

 



7. Rapporter och eventuella beslut 

 

a. Ekonomie, Hans:  

Kassan har för tillfälle 25 833 kronor på konton och 1000 kronor finns i kontant. 

 

b. Hemsidan, David 

 

En länk till det nya medlemssystem tillkommer snart 

 

c. Bihälsa, Hans:  

 

En del biodlare är orolig över varför deras bin har dött. Vinterförluster kan vara en del av 

förklaringen. Röveri har i år varit ett bekymmer i ett område. Inget varroa kvalster påträffades 

i år i Älvdalen, men det finns en spridningsrisk längs riksvägen. 

 

d. Distriktet, samtliga 

 

David har blivit kontaktat av distriktet för att höra hur sommaren har varit i lokalföreningen. 

 

 

e. Förbundet, samtliga  

 

Nya medlemsregistret är på väg att implementeras med start 1 oktober 2023. Som 

påminnelse till kommande årsmöte skickade förbundet ut en checklista för 

möteshandlingarna. 

 

d. Övrigt, samtiliga 

 

Berit berättar om positiva erfarenheter och stöd av länsstyrelsen efter björnattacken i Fu. Det 

berörda samhället överlevde attacken. 

 

 

8. Inför årsmötet 

 

Lokal: Orsa Born stuga, 11 november 2023 kl. 15, Berit kontaktar Nissa Martina angående 

lokalen. 

Fika: Hans beställer en smörgåstårta hos Stoltgården, Sollerön 

Kallelse: skickas ut senast 3 veckor innan årsmötet, det vill säga innan den 20 oktober 2023. I 

kallelsen kommer en information om honungsbedömning efter årsmötet och en möjlighet att 

diskutera varroa behandling och ställa frågor till bitillsynsmannen. 

Verksamhetsberättelse kommer att fördelas blandad information om antal medlemmar som 

föreningen har och att en nybörjarkurs i biodling har genomförts samt information om 

distriktsmöte och ordförandeträff. Berit kommer att sammanställa en verksamhetsplan för 

nästkommande år. Revisorerna har aviserad att de tänker avsluta deras uppdrag i 

lokalföreningen. Hans kontaktar revisorerna och Berit kontaktar valberedningen.  



 

9. Övriga frågor 

 

Länsstyrelsen har en lista med biodlare i området, dock denna lista är inte uppdaterad. Hans 

anser att en uppdaterad version är ett viktigt verktyg för tillsynsmannen. Lokalföreningen 

kommer att uppmanas att avregistrera sina samhällen om man slutar med biodlingen. Hans 

kommer att kontakta länsstyrelsen för att uppdatera listan.  

 

10. Nästa styrelsemöte 

 

Nästa styrelsemöte kommer att vara ett konstituerande styrelsemöte den 11 november 2023. 

 

 

11. Mötet avslutas 

 

 

 

 

 

Sollerön, 2023-09-25 

 

 

 

______________________   _____________________ 

Sekreterare    Av mötet vald justerare 
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